
Akademický senát Fakulty sociálních studií 
 

ZÁPIS 
 

č. 76 
 

ze zasedání konaného dne 8. února 2006 
 

Přítomni:  Ondřej Císař  
Vít Hloušek Petr Zámečník 
Jaroslav Petřík Klára Poláčková 
Vojtěch Straka Petr Suchý  
Miroslava Štěpánková  Hosté: 

 Vojtěch Moštěk (tajemník FSS)  Ladislav Rabušic (děkan FSS) 
Nepřítomni: Omluveni:  

Tomáš Katrňák David Kořínek 
Matej Kurian  

Program jednání: 
1. Předložení zprávy „Čerpání rozpočtu 2005“ a hlasování o jejím schválení.  
2. Diskuse textu „Dlouhodobý záměr vzdělávací, vědecké a výzkumné činnosti 

na léta 2006 až 2010“. 
3. Reakce tajemníka FSS na usnesení senátu ze dne 30. ledna 2006 (viz Zápis 

AS FSS č. 75) ve věci kopírovacích služeb.  
4. Různé.  

 

1. Tajemník FSS ing. Moštěk a děkan FSS prof. Rabušic seznámili senátory se 
zprávou „Čerpání rozpočtu 2005“ a odpověděli na dotazy senátorů. Senát 
zprávu schválil poměrem 8–0–0. 

2. Děkan FSS odpověděl na dotazy týkající se „Dlouhodobého záměru 
vzdělávací, vědecké a výzkumné činnosti na léta 2006 až 2010“. 

3. Tajemník FSS ing. Moštěk seznámil senát s kalkulací kopírovacích služeb 
poskytovaných v budově FSS. Tajemník FSS vzal na vědomí návrh senátora 



V. Straky, podle něhož by v počítačové učebně FSS mohlo dojít ke snížení 
ceny tisku o 0,10 Kč. Senát byl zevrubně informován o tom, že realizace 
tohoto opatření nutně povede k znemožnění kopírování na k tisku vyhrazeném 
kopírovacím stroji.  

4. V sekci různé byl ze strany studentské komory vznesen návrh, aby AS přijal 
usnesení v tomto znění: „AS FSS žádá proděkana pro studium doc. Holzera, 
aby zajistil zveřejňování detailních údajů o předmětech v katalogu předmětů IS 
MU před započetím registrace v dotyčném semestru.“ Usnesení nebylo 
poměrem 3-3-2 senátem přijato.  

 
 
 
Ondřej Císař                                                                              Petr Zámečník     
Předseda                                                                                   Místopředseda   
 
 
Další schůze senátu se uskuteční nejdříve dva pracovní dny po předložení rozpočtu 
FSS pro rok 2006 vedením fakulty. (K opatření nestanovit pevné datum dalšího 
zasedání bylo přistoupeno na návrh studentské komory, který byl motivován snahou 
zajistit dostatečný čas pro prostudování návrhu rozpočtu).  
 
 


